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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Łukasza Szumowskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Chcę zapytać Pana Ministra o sytuację w szpitalach dziecięcych w czasie trwania epidemii koronawirusa. 

Sytuacja, w której się obecnie znajdujemy, spowodowana pandemią koronawirusa, wymusiła zaostrzenie 

niektórych działań, szczególnie w szpitalach, i spowodowała, że małe dzieci niestety nie mogą przebywać 

w obecności i pod opieką swoich rodziców. Nie tylko powoduje to konieczność wzmożonej opieki przez 

personel medyczny, ale także wpływa na psychikę dzieci, a co za tym idzie, wolniejsze dochodzenie do 

zdrowia. 

Wiele osób (rodziców) apeluje o to, by móc przebywać ze swoimi dziećmi, ze świadomością konsekwen-

cji z tym związanych (np. zakaz opuszczania szpitala przez rodzica). Czy Ministerstwo Zdrowia przewiduje 

zmianę tych obostrzeń w trosce o dobro chorych dzieci, ale także z uwagi na personel medyczny i koniecz-

ność jego wzmożonej w tej sytuacji opieki nad dziećmi? 

Z wyrazami szacunku 

Agnieszka Kołacz-Leszczyńska 


